

# 无线A/V音视频传输 wireless AV PAT-260AV无线接收器无线传输器

产品名称	无线A/V音视频传输 wireless AV PAT-260AV无线接收器无线传输器
公司名称	深圳市福田区赛格电子市场恒丰钰创电脑经营部
价格	面议
规格参数	品牌:中性 型号: PAT-260 类型:无线影音
公司地址	中国 广东 深圳市福田区 华强北路赛格广场10A48号
联系电话	暂无

## 产品详情

pat-260 数字机顶盒无线共享器由发射器(transmitter)和接收器(receiver)组成。采用国际先进的2.4ghz无线传输方案，传输距离远，抗干扰和移动性强。可将dvd、dvr、摄像头、iptv、卫星机顶盒、数字电视机顶盒等音视频信号，以无线的方式传输并在远端接收，输入到电视机上显示。同时能在接收器端使用红外遥控器遥控操作，达到异地无线遥控设备的功能。让您轻松实现高清影音无线共享，享受到自由自在的高保真视听效果。

功能特点： 使用2.4ghz ism频段； 支持6组频道供选择使用，有效避开无线路由等信号的干扰； 无线传输距离适用于同层居室或复式楼层；  
发射器与接收器同频道成对使用，可一对多，多对多使用；  
兼容dvd、dvr、摄像头、iptv、卫星机顶盒、数字电视机顶盒等音视频输出设备； 超外差433mhz红外遥控无线回传，全面兼容dvd、dvr、摄像头、iptv、卫星机顶盒、数字电视机顶盒等遥控信号；  
产品自带超强红外遥控信号发射或结合红外遥控信号延长线配合使用；  
无线接收图像清晰稳定，色彩艳丽，音质清晰无杂音；  
支持pal/ntsc制式的视频传输和立体声音频传输；  
全硬件设计，无需安装软件，即插即用，简单方便；  
体积规格：10cm(最长)×8.5cm(最宽)×3.0cm(最高)； 2.4ghz模块已通过美国fcc classb认证，无线应用安全可靠；

model : pat-260  
name : 2.4g stb wireless sharing device  
memo : 2.4g av sender & ir remote extender  
category : 2.4g stb wireless sharing

pat-260 wireless a/v transmitter & receiver (wireless ir remote extender)! the product consists of a transmitter and a receiver. it adopts an advanced 2.4ghz wireless transmission scheme and has the advantages of a long transmission range, strong anti-interference and high mobility. it can transmit av signals of dvd, dvr, ccd camera, iptv, satellite stb, digital tv stb and other similar devices, by means of radio waves and receive them at distant end and input them to a tv set to be displayed. moreover, the ir remote controller can be used at the receiving end to realize the function of wireless control of devices from another place. it enables you to easily realize wireless sharing of hd av data and enjoy untrammled hi-fi audio and visual effects.

function and features:  
\* use 2.4ghz ism frequency band.  
\* support 6 groups of channels. you can select these channels to avoid interference from signals of a wireless router, etc.  
\* wireless transmission is suitable for one-floor or two-floors.  
\* the transmitter and the receiver are used in the same channel in a pair and can be used in the modes of point-to-multipoint or multipoint-to-multipoint.  
\* compatible with dvd, dvr, ccd camera, iptv, satellite stb, digital tv stb and other av output devices.  
\* superheterodyne 433mhz wireless ir remote extender is fully compatible with remote control signals of dvd, dvr, ccd camera, iptv, satellite stb, digital tv stb and other av devices.  
\* the product is equipped with super strong ir signal transmitting function or used in conjunction with an ir signal extension wire.  
\* images received by means of radio are vivid and stable, the color is flamboyant, and the sound is clear.  
\* supports video transmission of pal/ntsc system and stereo audio transmission.  
\* fully hardware-designed. there is no need to install software. plug and play. simple and convenient.  
\* dimensions: 10cm (l) × 8.5cm (w) × 3.0cm (h).  
\* 2.4ghz module is ce & fcc certificated.  
wireless application is safe and reliable.

application:  
\* it transmit av signals by means of radio waves and can be used for wireless sharing of av signals of dvd, dvr, ccd camera, iptv, satellite stb, digital tv stb and other av devices of several tv sets.  
\* wireless av transmission solutions are suitable for large video meeting systems and multimedia class rooms.  
\* with an external ccd camera, it can realize real-time field image monitoring in applications such as security system.  
\* it can also be used in av transmission applications where the av cabling is difficult or expensive.

transmitter		receiver	
frequency band	2.4ghz	sensitivity	-90dbm
a/v input port	rca	a/v output ports	rca
video input level	1vp-p(pal/ntsc)	video output level	1vp-p(pal/n
audio input level	1vp-p(stereo)	audio output level	1vp-p(stereo
433mhz sensitivity	-110dbm	ir transmitter	superhetero

carrier frequency	38khz	carrier frequency	38khz
ir transmitting range	5m	ir receiving range	10m
power supply	dc 5v-1000ma	power supply	dc 5v-1000m

本产品的品牌是中性，型号是PAT-260，类型是无线影音